
 

Schriftelijke vragen  

 

Onderwerp :  Inrichten Schoolzones 

Aan  : het college/ portefeuillehouder 

Datum  :    11 Mei 2021 

 
Geacht(e) college, portefeuillehouder, 
 
Net als het college hechten wij grote waarde aan de verkeersveiligheid rond de basisscholen in onze 
gemeente .  In het coalitieakkoord is daarom afgesproken dat we rond alle basisscholen in onze 
gemeente schoolzones gaan inrichten .  We hebben daar in het afgelopen jaar al vragen over gesteld.  
 
In de ontvangen antwoorden op bovenstaande vragen werd gesteld dat er in September 2020 een 

lijst zou zijn opgesteld waarin een  prioritering, planning en investeringsoverzicht zou wor-
den aangegeven .  
 
Onze vraag is nu of deze lijst inmiddels beschikbaar, en ook voor de raad  inzichtelijk , is 
en welke schoolzones er inmiddels zijn gerealiseerd ?  
 
 
In afwachting van Uw antwoord , 
 
 
vr gr GertJan Slijkerman 
 
 

 
 
 

 


